
     Protokół z obrad 

XXII Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 23 kwietnia 2020 roku. 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 11 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt Gminy - Edmund Zieliński 

Z-ca Wójta - Paweł Goliszek 

Zastępca Skarbnika – Iwona Rosiak 

Obecność radnych - wg. listy obecności. 

 

Do punktu 1-go.  

Otwarcie sesji o godz. 10.30 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak. Powitał  

przedstawicieli Urzędu, Pana Wójta, Zastępcę Pana Wójta, Panią Skarbnik, pracowników Urzędu i Was 

wszyscy Radni. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, zgodnie z listą obecności mamy 

większość Radnych obecnych. 

Czy ktoś z Państwa ma jakieś wnioski do porządku obrad?   

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado do zaproponowanego 

porządku  obrad chciałbym wnieś następujące zmiany, a mianowicie punkt 4 i 5 zamienić miejscami z 

punktem 6 i 7, żebyśmy te projekty uchwał z punktu 6 i 7 procedowali przed zmianą uchwały budżetowej. 

I drugą zmianę chciałbym zdjąć z porządku obrad projekt uchwały w sprawie: zwolnień od podatku od 

nieruchomości/przesunięć terminów płatności z uwagi na to, że nad tą uchwałą jeszcze pracujemy, 

wczoraj w wyniku dopatrzeń ma szereg nieścisłości dlatego nie chcemy wyjść z propozycją uchwały, 

która jest obarczona jakimiś błędami, przygotujemy taki projekt uchwały na następną sesję, a 

ewentualnie sytuacja związana z sytuacją epidemiczną dla przedsiębiorców, jeśli odczuwają skutki 

mogą w procedurze ubiegać się o częściowe umorzenia, ulgi, bądź przesunięcia terminów płatności. 

Radni wniosek o zmianę punktów do porządku obrad przyjęli 11 głosami za.  

Radni wniosek o zdjęcie punktu nr. 8 z porządku obrad  przyjęli 11 głosami za. 

Radni  nowy porządek  obrad z uwzględnieniem wniosków przyjęli 11 głosami za 

 

Do punktu 2-go. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Mariola Dan – Liberadzka zgłosiła 3 interpelacje. 

1. Panie Wójcie ja mam takie pytanie, Pani Sołtys z miejscowości Emilianów pytała na jakim etapie są 

tabliczki numeracji domów i mam prośbę jeśli będzie nie daleko żeby zamieścić te miejscowości. 



2. Drugie pytanie; na poprzedniej sesji prosiłam o kruszywo, wiem że już wszelkie przygotowania chyba 

są już ku końcowi i będzie nie długo wożone, prosiłabym żeby na całym moim terenie uzupełnić te dziury 

tym kruszywem które są i na odcinku Emilianowa w stronę Marianowa tam jest może nie długi odcinek, 

ale zrobiła się tarka jak co roku, jeśli byłaby gdzieś blisko równiarka, może nie specjalnie żeby jechała, 

ale jakby była blisko na terenie to żeby przerównać tą tarkę, tam po prostu nie trzeba nic nawozić tylko 

tą tarkę przerównać.  

3. Panie Wójcie chciałam się zapytać odnośnie tej wieży która jest z nadajnikami postawiona w 

Stefanowie, nie wiem czy to z Orange, chciałam się zapytać jakiego ona jest zasięgu, bo teraz tak dużo 

się mówi o 5 „G” i promieniowaniu, jakiego zasięgu jest ona? Czy ona imituje jakieś promieniowanie? 

Radny Marek Solarski zgłosił 1 interpelację. 

1. Panie Wójcie kiedyś zgłaszałem tą drogę na Łokietnice, asfalt tam się zarywa i żeby to poprawić, 

jeżeli deszcz popada to woda w dołach stoi i się wszystko rozjeżdża. 

 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 3 interpelacje. 

1. Jak przebiega i w jakim etapie jest utylizacja odpadów rolniczych, ponieważ rolnicy maja te siatki przy 

balotach związane z produkcją rolniczą, Pan Wójt powiedział nam na komisji, ale na pewno rolnicy 

chcieliby wiedzieć którzy będą to oglądać. 

2. Drugie pytanie jest dotyczące wodociągu  w Nowej Wsi to proszę o informacje, ponieważ ta sprawa 

trwa dosyć długo, a dzwoniła do mnie Pani mieszkanka która twierdziła że też nie ma wody w studni, 

po prostu bardzo prosi o przyspieszenie tej sytuacji w związku z tym wodociągiem. 

3. Proszę o uzupełnienie dziur i wyrównanie tego w miejscowościach na odcinku Feliksów – Skrzany, 

drugą taką drogą jest też w miejscowości Halinów, gdzie jest ciągle fundusz sołecki dowożony i trzecią 

drogą bardzo trudną jest też uzupełnienie i wyrównanie dziur w miejscowości Anielin – Leśniewice. 

Chciałabym przy tym pytaniu zapytać o gruz jak koleżanka się tutaj pytała, czy jest już zakupiony i jeżeli 

tak to na jakie cele, czy to jest z funduszu sołeckiego, czy to jest poza funduszem. 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje: 

1. Ja też w tej sprawie chciałem zabrać głos odnośnie uzupełnienia tych dziur w drogach na całym 

terenie i Pani Sołtys z Kozic zgłaszała też drogę, tylko jest tam jakaś droga polna, ale gminna i porosły 

tam krzaki, już dawno nie było tam robione. Jakby była możliwość, to ona by wskazała tą drogę, bo ja 

nie wiem dokładnie która to droga jest. 

Radna Ewa Michalska zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Ja też bardzo bym prosiła o uzupełnienie braków, ubytków w drodze w kierunku Bab Dolnych, tj. 

uzupełnienie bo tam nie żadna równiarka bo tam gruz jest sypany i również przy wyjeździe z działki z 

parkingu, tam też zrobiły się takie 2 ubytki, które trzeba je zarzucić i niewiele tam dosypać przy szkole 

w centrum, no i oczywiście już od dłuższego czasu proszę tam o nawiezienie w kierunku Solec 20 tam 

za Panem Osmałkiem, to też już proszę kilka m-cy więc teraz jak jest kruszywo to można byłoby to 

zrobić i również prosiłabym bardzo o interwencje w sprawie niedokończonej części Baby Górne – 

Zieleniec przy skręcie na naszą drogę gminną, tej pozostałości, którą trzeba czymś destruktem czy 

gruzem żeby po prostu zakończyć i jeżeli będzie tam jaki kolwiek roboty robione tej drogi w Zieleńcu to 



prosiłabym bardzo o wycinkę zakrzaczeń, bo droga jest dosyć wąska to zakrzaczenia są dosyć spore 

to w pewnym momencie nie można się  minąć. 

 

Radny Mirosław Nowacki zgłosił interpelacje: 

1. Panie Wójcie ja mam taką prośbę, chciałbym aby gmina podjęła rozmowy z właścicielami gruntów w 

Helenowie odnośnie poszerzenia pasa drogowego, wiem że z drugiej strony nie można już zrobić jako 

zamiany gruntów z Nadleśnictwem i trzeba będzie się w tym kierunku udać do mieszkańców, właścicieli 

działek. 

 

Radny Janusz Brudnowski złożył 2 interpelacje: 

1. Dotyczy rozbudowy oświetlenia ulicznego we wsi Józefków, mamy 2 wsie które do dnia dzisiejszego 

nie mają oświetlenia ulicznego i 2 wsie w sołectwie Rębów także. W interpelacji zgłosiłem również 

uzupełnienie oświetlenia ulicznego w sołectwie Białotarsk i Gulewo. 

2. Druga interpelacja za nami najcieplejsza od 100 lat zima, a brak śniegu nie pozwolił uzupełnić 

zasobów wodnych po suszy w 2019r., moje pytanie, ostatnio w mediach pojawiła się informacja, że 

Wody Polskie z samorządami prowadzą uzgodnienia apropo nowego tworzonego projektu który ma na 

celu zatrzymać wody, czy nasza gmina też w tym uczestniczy, czy Panowie Wójtowie wiedzą coś na ten 

temat? 

 

Radna Renata Kędzierska zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Ja chciałam zapytać Pana Wójta na jakim etapie jest sprawa montażu lustra w miejscowości 

Nagodów, zgłaszałam ten problem jakiś czas temu i również chciałam zgłosić potrzebę montażu 

przynajmniej 2 lamp oświetleniowych w miejscowości Budy Kozickie tj. od drogi wojewódzkiej w 

kierunku Nagodowa. 

 

Radny Roman Murawski zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie ja mam 2 sprawy taka zaległe, w miejscowości Choinek, tam co byliśmy kiedyś Panie 

Pawle od tej posesji nr 1 do tego mostka aby tym się zająć,. 

2. Aby na Klusek nawieź kruszywa, bo tam wcześniej zgłaszałem. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak zgłosił 1 interpelacje: 

1. Chodzi o uzupełnienie dróg w miejscowości Sierakówek zgłaszany był ten problem przez Panią 

Sołtys, ponawiam ta interpelację na 2 drogach, jedna od Kleniewa w kierunku Sierakówka, droga 

gminna wymaga uzupełnienia jeżeli chodzi o kruszywo i druga droga od Kleniewa w kierunku na 

Sieraków również wymaga uzupełnienia braków i było to zgłaszane. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado!!! Wszyscy zebrani, 

niniejszym przedstawiam sprawozdanie z działalności Wójt za okres międzysesyjny tj. od 26 lutego 

2020r. do 22 kwietnia 2020r 



 

W okresie sprawozdawczym: 

odbyłem pięć spotkań poza Urzędem Gminy:  

 - w dniu 2 marca br.  złożyłem kwiaty pod tablicą  poświęconą pamięci  

   ppor. Henryka Jóźwiaka ps. Groźny. 

- w dniu 4 marca br.  wziąłem udział w posiedzeniu Rady Mazowieckiej Izby Rolniczej, 

- w dniu 5 marca br. uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Stowarzyszenia Gmin  Turystycznych 

Pojezierza Gostynińskiego w Łącku, 

- w dniu 6 marca br. podpisałem umowę z Urzędem Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego w 

Warszawie o przyznanie pomocy na Budowę kanalizacji sanitarnej w Zaborowie Starym. 

- w dniu 12 marca br. uczestniczyłem  w Obchodach 157 rocznicy Powstańców Styczniowych w 

Gaśnem.  

Wydałem trzydzieści  siedem zarządzeń Wójta. 

Lp. Nr 

zarządzenia 

Data wydania  

Treść zarządzenia 

1             27A 26.02.2020r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin, planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce 

samorządu terytorialnego ustawami na 2020 rok. 

2 28 28.02.2020r w sprawie: ogłoszenia konkursu na kierownicze stanowisko 

urzędnicze – Dyrektora Gminnego Zakładu Komunalnego z 

siedzibą w Solcu. 

3 29 02.03.2020r w sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze w 

Urzędzie Gminy Gostynin – inspektor ds. rozliczeń Vat i płac. 

4 29A 02.03.2020r w sprawie; okresowego powierzenia Pani Annie Dyszkiewicz 

pełnienia obowiązków dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Sierakówku. 

5 30 02.03.2020r w sprawie: upoważnienia pani Marty Lewandowskiej pracownika 

referatu Organizacyjnego do załatwiania indywidualnych spraw w 

imieniu wójta.   

6        31 04.03.2020r w sprawie: wprowadzenia Regulaminu Pracy Komisji Konkursowej 

do opiniowania ofert złożonych w otwartych konkursowych  ofert na 

wsparcie realizacji zadań z zakresu sportu na terenie Gminy 

Gostynin w roku 2020. 

7 32 04.03.2020r w sprawie: regulaminu przyznawania punktów wnioskom 

składanym w otwartych konkursach ofert o wsparcie realizacji 

zadań z zakresu sportu w 2020 roku. 

8 33 04.03.2020r. w sprawie: ogłoszenia otwartego konkursu ofert  na wsparcie 

realizacji zadań  z zakresu sportu na terenie Gminy Gostynin w roku 

2020. 



9 34 04.03.2020r. w sprawie : powołania komisji konkursowej do zaopiniowania ofert 

złożonych w otwartym konkursie ofert na wsparcie realizacji zadań 

z zakresu sportu na terenie Gminy Gostynin w roku 2020. 

10 35 04.03.2020r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do przygotowania i 

przeprowadzenia postępowania pn.:Dostawa kruszywa łamanego 

z przeznaczeniem na remont dróg gminnych. 

11 36 13.03.2020r. w sprawie: zmiany uchwały Nr 125/XV/2019 z 13 grudnia 2019 roku 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

12 37 13.03.2020r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2020 rok. 

13 38 13.03.2020r. w sprawie : wprowadzenia „ Karty i procedury audytu 

wewnętrznego w Urzędzie Gminy Gostynin oraz w jednostkach 

organizacyjnych Gminy Gostynin”, Programu zapewnienia i 

poprawy jakości audytu wewnętrznego w Urzędzie Gminy 

Gostynin” oraz „ Kodeksu etyki Audytora Wewnętrznego”. 

14 39 13.03.2020r. w sprawie: szczegółowych form udzielania pomocy dla 

społeczności Gminy Gostynin na potrzeby zapewnienia jej ochrony 

w sytuacji kryzysowej lub możliwości wystąpienia sytuacji 

kryzysowej w związku z zagrożeniem wirusem SARS CoV-2. 

15 40 16.03.2020r. w sprawie: okresowego powierzenia pełnienia obowiązków 

dyrektora szkoły w Białotarsku pani Jadwidze Sławińskiej. 

16 41 16.03.2020r. w sprawie: okresowego powierzenia pełnienia  obowiązków 

dyrektora szkoły w Emilianowie pani Hannie Karwackiej. 

17 42 16.03.2020r.   w sprawie: okresowego powierzenia pełnienia  obowiązków 

dyrektora szkoły w Solcu pani Jolancie Michalak. 

18 43 16.03.2020r. w sprawie: okresowego powierzenia pełnienia  obowiązków 

dyrektora szkoły w Sokołowie pani Beacie Milczarek. 

19 44 16.03.2020r. w sprawie: okresowego powierzenia pełnienia  obowiązków 

dyrektora szkoły w Zwoleniu pani Krystynie Olobry. 

20 45 16.03.2020r. w sprawie: okresowego powierzenia pełnienia  obowiązków 

dyrektora szkoły w Teodorowie pani Jolancie Elżbiecie Marciniak. 

21 46 17.03.2020r. w sprawie: ograniczenia wykonywania zadań przez Urząd Gminy 

Gostynin. 

22 47 18.03.2020r. w sprawie: ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie 

realizacji zadań publicznych z zakresu kultury, sztuki, ochrony dóbr 

kultury i dziedzictwa narodowego w 2020 roku. 

23 48 18.03.2020r. w sprawie : powołania konkursu ds. opiniowania ofert na wsparcie 

zadania publicznego z zakresu kultury , sztuki, ochrony dóbr kultury 

i dziedzictwa narodowego w 2020 r. oraz regulaminu przyznawania 

ofertom punktów. 



24 49 18.03.2020r. w sprawie: pracy zdalnej w ramach działań prewencyjnych 

podejmowanych w Urzędzie Gminy Gostynin w związku z 

zagrożeniem zdrowia publicznego spowodowanym zakażeniem 

COVID-19.  

25 50 24.03.2020r. w sprawie: określenia zasad udzielania dofinansowania z budżetu 

Gminy Gostynin na zabiegi sterylizacji lub kastracji zwierząt tj. 

psa/suki lub kota/kotki w roku 2020 w ramach „ Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Gostynin na rok 2020”. 

26 51 24.03.2020r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2020 rok. 

27 52 31.03.2020r. w sprawie : przekazania sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy, sprawozdania z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za 2019 rok. 

28 53 02.04.2020r. w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 83 położonej na terenie wsi Podgórze.  

29 54 03.04.2020r. w sprawie: ochrony danych osobowych, 

30 55 03.04.2020r. w sprawie instrukcji postępowania z kluczami oraz zabezpieczenia 

pomieszczeń Urzędu Gminy Gostynin. 

31 56 03.04.2020r. w sprawie: zmiany regulaminu  Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych. 

32 57 03.04.2020r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do przygotowania i 

przeprowadzenia postępowania pn.:Rozbudowa z przebudową 

budynku Szkoły Podstawowej w Sierakówku o salę gimnastyczną 

wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną i zagospodarowaniem 

terenu – poprawa warunków i wzbogacenie oferty rozwoju kultury 

fizycznej dzieci i młodzieży szkolnej”. 

33 58 03.04.2020r. w sprawie zatwierdzenia Planu Audytu wewnętrznego na 2020 rok. 

34 59 08.04.2020r. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

35 60 08.04.2020r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2020 rok. 

36 61 10.04.2020r. w sprawie zmiany uchwały Nr 125/XV/2019 z 13 grudnia 2019 roku 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

37 62 21.04.2020r. w sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze w 

Urzędzie Gminy Gostynin – inspektor 

 ds. rozliczeń Vat i płac. 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego 

1. Wydano 114 zaświadczeń i 20 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach. 



2. Naniesiono 168 zawiadomień o zmianach w danych ewidencji gruntów i budynków.   

3. Wydano 69 decyzji zmieniających wymiar w tym: podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości i 

łącznego zobowiązania pienionego.  

4. Wydano 5 decyzji w sprawie przyznania ulgi  z tytułu zakupu gruntów na łączną kwotę przypadającą 

na rok 2020: 967 zł  

5. Wydano 3 decyzji w sprawie przyznania ulgi inwestycyjnej w podatku rolnym w kwocie do 

wykorzystania: 27 385,39 zł.  

6. Przyjęto 620 wniosków na zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej. Wydano 620 decyzji na łączna kwotę:  556 201,80 zł    

7. Wydano 5 decyzji w sprawie umorzenia zaległości podatkowych na kwotę 2 607,60 zł oraz odsetek 

236,00zł  

8. Przyjęto 4 144 sztuk wpłat w podatku rolnym, leśnym i od nieruchomości osób fizycznych i prawnych.  

9. Przyjęto 187 sztuk wpłat w opłatach lokalnych.  

 

II. W zakresie planowania przestrzennego. 

I.   Wydano 22 decyzje o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; 

rozbudowę, przebudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; zmianę sposobu 

użytkowania budynku gospodarczego na budynek mieszkalny jednorodzinny; nadbudowę budynku 

gospodarczego – legalizacja samowoli budowlanej; budowę świetlicy wiejskiej; rozbudowę i nadbudowę 

budynku mieszkalnego jednorodzinnego wraz ze zmianą sposobu użytkowania poddasza 

gospodarczego na poddasze mieszkalne; rozbudowę budynku gospodarczego o część gospodarczo-

garażową; zmianę sposobu użytkowania części budynku (garaż) mieszkalnego jednorodzinnego na 

działalność fryzjerską; zalesienie gruntów rolnych; budowę kablowego przyłącza elektroenergetycznego 

SN-15kV oraz kontenerowej stacji transformatorowej 15/0,4kV; budowę fundamentu i trzech nowych 

pionowych zbiorników na asfalt; 

w miejscowościach: Antoninów, Gaśno (2 decyzje), Gorzewo, Kazimierzów, Klusek (2 decyzje), 

Leśniewice (2 decyzje), Lucień, Marianów Lucieński (4 decyzje), Marianów Sierakowski, Nowa Wieś, 

Podgórze, Ruszków, Solec, Stanisławów Skrzański,  Zaborów Stary, Zwoleń.  

 

II.    W uzgodnieniach są 64 projekty decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego; rozbudowę, przebudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; 

budowę budynku gospodarczego; zmianę sposobu użytkowania budynku letniskowego na budynek 

mieszkalny jednorodzinny; budowę budynku mieszkalno-gospodarczo-usługowego; przebudowę i 

nadbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego wraz ze zmianą konstrukcji dachu; budowę 

elektrowni fotowoltaicznej o mocy do 1MW wraz z infrastrukturą towarzyszącą elektroenergetyczną oraz 

drogowo-budowlaną i ogrodzeniem (m. Podgórze); zmianę sposobu użytkowania lokalu punktu świetlicy 

wiejskiej z przeznaczeniem na lokal mieszkalny; zmianę sposobu użytkowania lokalu punktu 

bibliotecznego z przeznaczeniem na lokal mieszkalny; budowę budynku biurowo-usługowego z częścią 

socjalną i magazynową, budowę placu składowego i parkingu oraz wykonanie niezbędnej infrastruktury 



technicznej i niezbędnego zagospodarowania działki (m. Wrząca); budowę placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej w m. Lucień; zalesienie gruntów rolnych; 

w miejscowościach: Aleksandrynów, Antoninów, Białe, Bierzewice (4 projekty), Bolesławów, Budy 

Kozickie, Budy Lucieńskie (3 projekty), Choinek (2 projekty), Dąbrówka, Gorzewo (3 projekty), Helenów, 

Huta Zaborowska, Jastrzębia, Józefków,  Kazimierzów (3 projekty), Klusek (12 projektów), Legarda (2 

projekty), Lisica, Lucień (3 projekty), Łokietnica, Marianów Sierakowski (3 projekty), Mysłownia Nowa 

(6 projektów), Podgórze (2 projekty), Rębów, Rogożewek, Sieraków, Skoki, Sokołów, Solec, Stefanów, 

Wrząca, Zaborów Stary. 

III. Wydano 6 decyzji zmieniających warunki zabudowy dla inwestycji pn.: budowa budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego; 

w miejscowości: Choinek, Kazimierzów, Kleniew, Leśniewice, Marianów Sierakowski, Zaborów Stary.  

IV.  Wydano 7 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy dla inwestycji pn.: budowa 

budynku mieszkalnego jednorodzinnego; 

w miejscowości: Choinek, Gorzewo, Helenów, Sierakówek, Kazimierzów (2 decyzje), Klusek. 

V.   Wydano 2 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji pn.: 

 budowa sieci kablowej elektroenergetycznej nn-0,4kV wraz z szafką pomiarową; 

 przebudowa elektroenergetycznej sieci napowietrznej 15 i 0,4kV, budowa elektroenergetycznej 

sieci kablowej 15kV, słupowej stacji transformatorowej 15/0,4kV, sieci kablowej 0,4 kV ze złączami 

kablowo-pomiarowymi;  

w miejscowości: Gorzewo, Stefanów-Rogożewek. 

VI. W uzgodnieniu jest 15 projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 

inwestycji pn.:  

 budowa sieci kablowej elektroenergetycznej nn-0,4kV wraz ze złączami kablowymi; 

 budowa linii kablowej nN i złączy kablowo-pomiarowych;  

 budowa i przebudowa sieci energetycznej nn-0,4kV, SN 15kV; 

 budowa sieci wodociągowej; 

 budowa sieci i urządzeń elektroenergetycznych nn 0,4kV, przebudowa stacji transformatorowej 

SN/nN 15/0,4kV; 

 budowa elektroenergetycznej sieci napowietrznej 0,4kV; 

 przebudowa linii napowietrznej nN 0,4kV; 

 budowa elektroenergetycznej sieci napowietrznej SN 15kV; 

 w miejscowości:  Belno-Niecki, Budy Kozickie, Gorzewo, Kazimierzów (2 projekty), Klusek, 

Krzywie, Legarda (2 projekty), Lucień, Mniszek, Polesie, Ruszków, Sierakówek, Wrząca.   

VII. Wydano 5 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi dla miejscowości: Antoninów, 

Bolesławów, Gaśno (2 postanowienia), Lucień. 

 

VIII. Wydano 6 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości: Antoninów, Gorzewo, Miałkówek, Strzałki (3 zaświadczenia). 



IX. Wydano 3 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Gorzewo, Strzałki (2 wyrysy).  

X. Wydano 1 wypis ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Gostynin dla miejscowości: Bierzewice. 

XI. Wydano 39 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Antoninów (4 zaświadczenia), Baby Górne, Bierzewice, Budy Kozickie (2 zaświadczenia), 

Budy Lucieńskie (3 zaświadczenia), Choinek, Gorzewo, Gulewo, Helenów (3 zaświadczenia), Jaworek, 

Kazimierzów, Kiełpieniec, Klusek (2 zaświadczenia), Lipa, Marianów Lucieński (3 zaświadczenia), 

Miałkówek, Mniszek, Podgórze, Rogożewek-Podgórze, Ruszków, Rybne, Skoki, Sokołów, Stanisławów 

Skrzański, Wrząca-Krzywie-Solec, Zaborów Stary (2 zaświadczenia), Zieleniec. 

XII. W dniu 19.03.2020r. wpłynął wniosek Powiatu Gostynińskiego, ul. Dmowskiego 13,  09-500 

Gostynin w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla  przedsięwzięcia pn.: 

przebudowa-modernizacja odcinka drogi powiatowej nr 1410W Solec-Zaborów Nowy w m. Rybne i 

Zaborów Nowy, zlokalizowanego na działce nr ewid. 48 w miejscowości Rybne, gm. Gostynin i na 

działce nr ewid. 80 w miejscowości Zaborów Nowy, gm. Gostynin. 

XIII. W dniu 26.03.2020r. wpłynął wniosek Powiatu Gostynińskiego, ul. Dmowskiego 13,  09-500 

Gostynin w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla  przedsięwzięcia pn.:  

przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 1419W Sierakówek-Sokołów, zlokalizowanego na działce nr 

ewid. 333 w miejscowości Osiny,  gm. Gostynin, na działce nr ewid. 26/3 w miejscowości Sokołów obręb 

Sokołów PGR, gm. Gostynin i na działce nr ewid. 171 w miejscowości Sokołów,  gm. Gostynin. 

XIV. W dniu 03.04.2020r. wpłynął wniosek w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.: budowa 5 budynków inwentarskich do chowu indyków o 

liczbie stanowisk 8000 szt. w każdym wraz z niezbędną infrastrukturą, zlokalizowanego na działce nr 

ewid. 25/2 w miejscowości Nowa Wieś, gm. Gostynin. 

 

III. Inwestycje  

1. Podpisano umowę na rozbudowę instalacji centralnego ogrzewania w budynku świetlicy wiejskiej w 

m. Zaborów Nowy. 

2. Podpisano umowę na wznowienie granic drogi działka nr 5 w miejscowości Stefanów.. 

3. Podpisano umowę na wykonanie kompletnej dokumentacji projektowej dla zadania – montaż altany 

ogrodowej w m. Rogozewek. Zadanie realizowane z funduszu sołeckiego. 

4. Podpisano umowę na remont świetlicy wiejskiej w miejscowości Solec. Zadanie realizowane w 

ramach funduszu sołeckiego. 

5. Podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi w miejscowości 

Leśniewice. 

6. Podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi w miejscowości 

Bierzewice. 

7. Wykonano remont tarasu przy świetlicy wiejskiej w miejscowości Sierakówek. 



8. Wydano 11 decyzji na lokalizację w pasie drogowym dróg gminnych urządzeń infrastruktury 

niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego; 4 decyzje na 

prowadzenie robót w pasie drogowym oraz 4 decyzje na umieszczenie urządzeń. 

9. Wydano 7 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach 

stanowiących drogi wewnętrzne.  

10.  Podpisano 8 umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z 

prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

11.  Przygotowano wnioski o umorzenie pożyczek zaciągniętych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska w Warszawie na realizację zadań : „Budowa sieci wodociągowej w m. Helenów” oraz 

„Budowa studni głębinowej w m. Józefków”.  

12.  W dniu 28.02.2020r. podpisano umowę  na przewóz uczniów na zajęcia lekcyjne do szkół 

położonych na terenie Gminy Gostynin poprzez zakup biletów miesięcznych z wykonawcą: 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Gostyninie, ul. 18 Stycznia 36. Cena biletu 

miesięcznego – 127,50 zł brutto.  

13.  W dniu 13.03.2020r. podpisano umowę na odebranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjno – wypoczynkowych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Gostynin z wykonawcą: Zakład Gospodarki Komunalnej i Mechanizacji Rolnictwa Spółka 

z o.o. 87-821 Baruchowo. Wartość umowy - 2 625 841,15 zł brutto. 

14.  W dniu 25.03.2020r. podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

i dokumentacji wykonawczej dla inwestycji pn. „Budowa budynku Urzędu Gminy wraz z budową 

infrastruktury towarzyszącej w miejscowości Gostynin” z wykonawcą; ABI Biuro Projektowe architekt 

Marek Dzięglewski z siedzibą w Płocku ul. Powstańców Styczniowych 17/8. Wynagrodzenie umowne 

wynosi 122 877,00 zł brutto.  

15.   W dniu 26.03.2020r. podpisano umowę na dostawę kruszywa łamanego z przeznaczeniem na 

remonty dróg gminnych z wykonawcą: LUX GLAZ Andrzej Gościniak Bierzewice 56, 09-500 Gostynin. 

Wynagrodzenie umowne wynosi – 222 000,00 zł.  

16.  Ogłoszono przetarg nieograniczony na realizację zadania pn. „ Rozbudowa z przebudową budynku 

Szkoły Podstawowej w Sierakówku o salę gimnastyczną wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną i 

zagospodarowaniem terenu - poprawa warunków i wzbogacenie oferty rozwoju kultury fizycznej dzieci 

i młodzieży szkolnej”.  

 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

Wydano  7 decyzji  zatwierdzających podział nieruchomości prywatnych. 

Wydano 8 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego na budynki. 

Przygotowano Zarządzenia: 

- sprawie rezygnacji prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej działkę nr 83  

o łącznej pow. 0,3739 ha położona na terenie wsi Podgórze. 

  -  w sprawie określenia zasad udzielania dofinansowania z budżetu Gminy Gostynin na zabiegi 

sterylizacji lub kastracji zwierząt tj. psa/suki lub kota/kotki w roku 2020  w ramach „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gostynin na rok 



2020”. 

Dokonano 26 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

Dokonano 2 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia w pasie drogowym.  

Wydano 1 decyzje na usunięcie drzew rosnących w pasie drogowym dla Zarządu Dróg Powiatowych w 

Gostyninie.   

Wydano 7 akceptacji wniosków o dofinansowanie zabiegu sterylizacji lub kastracji zwierząt w ramach 

„Programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gostynin 

na rok 2020”. 

Wydano  6  decyzji o przyznaniu dodatków mieszkaniowych. 

Wydano  4 decyzje o przyznaniu dodatku energetycznego. 

Wysłano zawiadomienia o ustaleniu numeru porządkowego wydane w okresie od 02.01.2020-

03.04.2020r. r. do Głównego Urzędu Statystycznego. 

 

V. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1. Współorganizacja Obchodów 157. rocznicy poległych Powstańców Styczniowych w Gaśnem – w 

związku z zagrożeniem epidemiologicznym odbyły się tylko uroczystości przed pomnikiem w Gaśnem, 

część oficjalna zaplanowana w MCK w Gostyninie została odwołana. 

2. Z uwagi na bezpieczeństwo i zdrowie uczestników, w związku z panującą epidemią koronawirusa, 

organizacja Gminnego Dnia Kobiet oraz Gminnej Drogi Krzyżowej została przerwana, a wydarzenia 

odwołane. 

3. Realizacja stażu zawodowego przy współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy w Gostyninie w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 

„Aktywizacja osób  

w wieku 30 lat i więcej pozostających bez pracy w powiecie gostynińskim” 

4. Projekt i wydruk ulotek formatu A6 dotyczących naboru do Gminnej Orkiestry Dętej „Foxodeon” przy 

współpracy z Wydawnictwem „Precjoza” z Częstochowy 

5. Zajęcia ZUMBY dla mieszkańców Gminy Gostynin. 

6. Zajęcia dla członków Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon i Gminnego Chóru Vox Cordis. 

7. Zawieszenie działalności Gminnego Centrum Kultury, w dniu 12 marca br., w związku z oficjalną 

informacją Wójta Gminy Gostynin, Zarządzeniem nr 92 Wojewody Mazowieckiego z dnia 11.03.2020 r. 

oraz komunikatem Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego z dnia 11.03.2020 r. o podjęciu działań 

mających na celu zatrzymanie szerzenia się koronawirusa SARS-COV-2 

8. Złożenie wniosku dotacyjnego do Fundacji Orlen dotyczącego 3 edycji programu „Moje miejsce na 

Ziemi” w ramach organizacji Ogólnopolskiego Pleneru Malarskiego „U Wójta” połączonego  

z warsztatami plastycznymi dla młodzieży. 

9.Udział Pani Dyrygent Gminnej Orkiestry Dętej „Foxodeon”  

w II Ogólnopolskiej Konferencji Orkiestr Dętych w Radomiu, w dniach 27-29 marca br. zorganizowanej 

w formie on-line przez Stowarzyszenie Polskich Orkiestr Dętych. Pani Katarzyna Lisicka została 

zaproszona do poprowadzenia wykładu pt. „Specyfika i wyzwania organizacyjno – muzyczne przy 

prowadzeniu małej orkiestry dętej”. 



10.Złożenie wniosku dotacyjnego do Narodowego Centrum Kultury  

w ramach programu dotacyjnego „Kultura w sieci” pod kątem organizacji, przez Gminne Centrum 

Kultury, warsztatów on-line dla mieszkańców Gminy Gostynin. Z uwagi na panującą epidemię, 

planowane są zajęcia on-line: plastyczne, muzyczne, Zumby oraz kulinarne, które będą sukcesywnie 

udostępniane na specjalnie stworzonym kanale YouTube, czy też poprzez stronę internetową Urzędu 

Gminy, jak i profil facebookowy  GCK. 

11. Na bieżąco wykonywane są dalsze prace remontowe wewnątrz budynku. W tym punkcie na uwagę 

zasługuje fakt połączenia dwóch sal celem wykonania jednej, konferencyjno – widowiskowej, o pow. ok. 

60 m2. Do tej pory modernizacje przeszły dwie sale z przeznaczeniem na zajęcia chóru i orkiestry, dwa 

mniejsze pomieszczenia z przeznaczeniem na gabinet dyrektora i biuro oraz dwa korytarze. Planowany 

jest jeszcze remont dwóch pozostałych korytarzy wraz z wymianą podłogi.  

 

VI. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

 Wpłynęły 63 wnioski dotyczące wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji Działalności 

Gospodarczej. 

 Na bieżąco odbywa się dystrybucja maseczek ochronnych na twarz. Do tej pory przekazano 5.475 szt. 

maseczek mieszkańcom  w 43  miejscowościach.  

Zdarzenia w ewidencji ludności  

 urodzeń  – 11 

 zgonów – 23 

 zameldowań na pobyt stały – 33 

 zameldowań na pobyt czasowy – 10 

 wymeldowania z pobytu stałego – 40 

 wymeldowania z pobytu czasowego – 0 

 wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 15 

 udostępnienie danych osobowych – 30 

Dowody osobiste  

 przyjęcie wniosków dowodowych – 52 

 wydanie dowodu osobistego – 63 

 unieważnionych  dowodów – 80 

 

VII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie realizuje zadania własne Gminy  i zadania zlecone 

o charakterze obowiązkowym oraz inne zlecone Gminie w oparciu o ustawę, bądź inne przepisy mające 

na celu ochronę poziomu życia osób i rodzin. Na  realizację tych zadań  w miesiącu marzec-kwiecień  

zostało łącznie wydane: 3 001 077,83 zł. 

Ośrodek prowadząc swoją działalność podejmuje określone w ustawie procedury wobec osób 

zgłaszających się o pomoc takie jak: przeprowadzenie  wywiadu środowiskowego w miejscu 

zamieszkania klienta, dokonuje weryfikacji  środowiska osób już korzystających z pomocy. Osobom, 

które spełniają  określone kryterium dochodowe, wydawane są decyzje administracyjne  z zakresu 



zadań pomocy społecznej, a także z zakresu świadczeń rodzinnych, funduszu alimentacyjnego, 

świadczeń wychowawczych oraz jednorazowego świadczenia „za życiem”. 

Od 01 stycznia 2019 roku na mocy zarządzenia Wójta Gminy Gostynin Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej przejął realizacje zadania administracji rządowej z zakresu Karty Dużej Rodziny. Przyjęto i 

wprowadzono 5 wniosków, wydano 2 karty tradycyjne. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie  w kwietniu otrzymał partię żywności z Programu 

Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014-2020, Podprogram 2019/2020. W związku z zagrożeniem 

koronawirusem Covid-19 Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej skorzystał z pomocy  żołnierzy z 

Mazowieckiej Brygady Obrony Terytorialnej - 64 Batalion lekkiej piechoty w Płocku przy wydawaniu 

żywności. Transport żywności został wydany w połowie kwietnie dla 1200 uprawnionych osób z terenu 

Gminy Gostynin. Z ich pomocy również skorzystano przy dostarczaniu żywności dla osób objętych 

kwarantanną. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej współpracuje z NS KONSULTING Sp. z o. o. w ramach projektu 

„Włącz się! Jesteś potrzebny”  organizujących kursy dla osób bezrobotnych, biernych zawodowo, 

uczących się, osób z niepełnosprawnych.  W obecnej chwili w związku z zagrożeniem koronawirusem 

Covid-19 organizacja szkoleń została zawieszona. 

W miesiącu marcu i kwietniu przyjęto 5 zgłoszenia w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

Przyjęto 51 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 51 decyzje. Przyjęto 34 

zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego na żywność oraz wydano  34 decyzje. Przyjęto 3 

zgłoszenie  o pomoc w formie zasiłku stałego. Przeprowadzono weryfikację 9 zasiłków stałych. Wydano 

10 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o  niepełnosprawności. 

Wydano 10 zaświadczenie o korzystaniu z pomocy społecznej. Wysłano 1 pismo do sądu. Wydano 2 

decyzje zmieniające odpłatność w DPS i 1 decyzje zmieniające odpłatność za usługi opiekuńcze. 

Odbyło się  1 spotkanie grup roboczych związanej  z procedurą niebieskiej karty. Procedurą niebieskiej 

karty objęto 1 rodzinę. 

Natomiast z zakresu świadczeń rodzinnych w miesiącu marzec-kwiecień przyjęto 28 wnioski o ustalenie 

prawa do świadczeń rodzinnych. Wydano 32 decyzji.  Wystawiono 33 zaświadczenia. Wypłacono zasiłki 

pielęgnacyjne dla 300 osób, świadczenia rodzicielskie dla 30 osób, świadczenia pielęgnacyjne dla 54 

osób. Jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dziecka dla 6 osób, specjalny zasiłek opiekuńczy dla 

19 osób. 

Wypłacono łącznie 618 062,24zł. 

W miesiącu marzec-kwiecień z funduszu alimentacyjnego korzystało 107 osób. Wypłacono 84 740,00zł. 

Wpłynęły 1 wniosek na nowy okres zasiłkowy. Wydano 1 decyzje na nowy okres. Wysłano 4 wezwania 

do przeprowadzenia wywiadu alimentacyjnego. Przeprowadzono 2 wywiady alimentacyjny. Wysłano 1 

wniosek do PUP o aktywizację zawodową. Wysłano 20 wniosków do Komendy Powiatowej Policji o 

podejrzenie popełnienia przestępstwa z art. 209§3 kodeksu karnego. 

Realizacja Programu Rodzina 500+: w marzec-kwiecień złożono w formie papierowej 4 wnioski, 

elektronicznej 6.Wypłacono świadczenia wychowawcze na łączną kwotę 2 071 939,60zł. 

Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 



 

XIII. W zakresie Pozyskiwania Funduszy 

1. Złożenie wniosku o dotacje na zadanie „Rozbudowa z przebudową budynku Szkoły Podstawowej  w 

Sierakówku o salę gimnastyczną wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną                                                  i 

zagospodarowaniem terenu-poprawa warunków i wzbogacenie oferty rozwoju kultury fizycznej dzieci i 

młodzieży szkolnej” wartość zadania 4 962 136,00 zł, wnioskowane środki 2 470 580,00 zł. Fundusz 

Rozwoju Kultury Fizycznej, Program „Sportowa Polska- Program rozwoju lokalnej infrastruktury 

sportowej- EDYCJA 2020” 

2. Złożenie wniosku dotacje w ramach „Mazowieckiego Programu Dofinansowania Szkolnych Pracowni 

Przedmiotowych” zadanie: Modernizacja pracowni informatycznej w szkole podstawowej im. Orła 

Białego w Białotarsku. Koszt całkowity 69 980,00 zł , wnioskowana kwota 41 988,00 zł. 

3. Złożenie wniosku o dotacje w ramach „Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej 

MAZOWSZE 2020” na zadanie: Rozbudowa i przebudowa boiska szkolnego przy Szkole Podstawowej 

w Białotarsku.   Koszty kwalifikowane 256 158,34 zł, wnioskowana pomoc finansowa 192 119 zł. 

4. PROGRAM „CZYSTE POWIETRZE” 

Liczba udzielonych konsultacji: 35 

Ilość złożonych wniosków: 12 

 

 

IX. W zakresie Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o.  

 

Dziękuję za uwagę – w razie jakiś pytań chętnie na nie odpowiem!!! 

 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję. 

Radna Ewa Michalska: ja chciałam się zapytać Pana Wójta czemu w szkołach były te dodatkowe osoby 

do pełnienia obowiązków dyrektora, z czym to było związane? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: to są społeczni zastępcy. 

Radna Ewa Michalska: bo wcześniej tego nie było. 

 

Do punktu 4-go.  

Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na realizację 

zadania dotyczącego przebudowy drogi powiatowej nr 1407W Białotarsk – Dąbrówka w miejscowości 

Górki Drugie. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: sprawa dotyczy drogi powiatowej w miejscowości Górki Drugie, 

gdzie proponujemy, ale z jakiś środków przedstawimy w trakcie omawiania uchwały budżetowej kwoty 

100 tyś,. zł. dotacji dla Powiatu Gostynińskiego na realizację odcinka który koszt przewiduje ok. 300 tyś. 

zł. Nasz udział byłby 100 tyś. zł. jt. droga dla naszych mieszkańców potrzebna, w naszej ocenie poprawi 

warunki głównie naszych mieszkańców, którzy są blisko tej drogi. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było – 11, oddanych głosów 11 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 11 głosami a i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go.  

Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na realizację 

zdania dotyczącego modernizacji – remontu drogi powiatowej nr 1404W gr. województwa Zuzinów – 

Krzywie – Górki na odcinku 1 km w miejscowości Krzywie. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tj. podobna sytuacja, proponujemy tutaj abyście Państwo 

przychylili się do tego wniosku, tj. kwota 127 tyś. zł. z końcówką dotacji, mamy podpisane trójstronne 

porozumienie wstępne między Lasami Państwowymi, a Starostą Powiatu Gostynińskiego, a Gminą na 

wspólną realizacje tego odcinka przy udziale naszym 25% i Lasów Państwowych 25% całej wsi zadania 

i 50% udziałem Powiatu Gostynińskiego w całości tej inwestycji. Jest to droga, która łączy drogę 

wojewódzką nr 265 relacji na Włocławek m.in. z naszą szkołą w Teodorowie, droga jest w kiepskim 

stanie technicznym, bardzo się załamuje i powstają liczne koleiny, a z kolei w kolejnym jakimś tam 

porozumieniu będziemy planowali budowę już naszej gminnej drogi w dalszym przebiegu od wysokości 

szkoły będzie potrzebny ciężki sprzęt, aby przetransportować materiał, obawiamy się że wtedy ta droga 

w zupełności się połamała. W związku z tym przed przystąpieniem do realizacji kolejnych etapów 

inwestycji naszych drogowych chcielibyśmy tą drogę powiatową poprawić jej nośność i stąd 

podejmujemy takie środki, skąd te środki opowiem przy omawianiu zmian w budżecie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin: czy Państwo Radni mają jakieś zapytania odnośnie projektu 



uchwały? Jeśli nie to proszę o opinie komisji. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było – 11, oddanych głosów 11 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 11 głosami a i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go.  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2020 rok. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: bardzo szczegółowe zmiany Pani Skarbnik omówiła na komisji 

Budżetu i Finansów, większość z Państwa była obecna na tej komisji, ale ja może na początek omówię 

najważniejsze, zgodnie z tym co obiecałem Państwu te 2 projekty uchwał, które żeście Państwo 

zaopiniowali skąd pochodzą środki na te dotacje, a mianowicie; zmieniamy w załączniku inwestycyjnym 

zadanie pn. przebudowa drogi gminnej w miejscowości Krzywie 330 tyś. zł. które było zaplanowane w 

uchwale budżetowej, proponujemy to zmniejszyć do kwoty 266 tyś. zł., a kwotę 64 tyś. zł. z tej inwestycji 

przesunąć na dotacje tą drugą, która dotyczy jednego odcinka jeżeli chodzi o miejscowość Krzywie na 

drogę powiatową o wys. 64 tyś. zł. z tej inwestycji i drugie 64 tyś. zł. z inwestycji pn. przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Górki Drugie gdzie to zadanie sprowadzamy do 0, całkowicie zdejmujemy tutaj 

nakłady,  z tych 300 tyś. zł. które była zaplanowane; 64 tyś. zł. tytułem uzupełnienia do 128 tyś. zł. tej 

dotacji dla Powiatu z tejże inwestycji z których pochodziły te środki, a 100 tyś. zł. też z tej inwestycji 

byłyby na tą dotacje dla Powiatu na drogę w miejscowości Górki Drugie. I zostaje kwota 136 tyś. zł. z 

tego zadania inwestycyjnego które byśmy proponowali na nowe zadanie inwestycyjne które 

wprowadzamy pn. Przebudowa drogi gminnej nr 202/1 w miejscowości Górki Pierwsze kwota 136 tyś. 

zł. + fundusz sołecki który też mieszkańcy sołectwa Górki Pierwsze przeznaczyli na ten cel, to byłoby 

nowe zadanie. Poza tym proponujemy nowe zadanie inwestycyjne wprowadzić, mianowicie Wykonanie 

nakładki asfaltowej na drodze gminnej w m. Zieleniec – Baby Górne w kwocie 110 tyś. zł. mam tutaj na 

myśli znaczące poprawienie nawierzchni ponieważ ta droga uległa dosyć znacznej destrukcji, obawiamy 

się że ta destrukcja będzie się dalej posuwała w związku z tym trzeba pilnie te najgorsze odcinki 

zabezpieczyć. Przewidujemy wstępnie ok 700m. w tych najgorszych odcinkach aby dokonać takiej 

nakładki żeby zabezpieczyć tą sytuację. Tj. inwestycja prawdopodobnie chyba z 2007r. z tego co ja 

kojarzę, wymaga ona pilnej interwencji. 

Radna Ewa Michalska: inwestycja chyba wcześniejsza. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: może i było to wcześniej, ma Pani rację. 

Z takich ważniejszych pozycji, które też przewidujemy tj. ustanowienie dotacji 10 tyś. zł. dla Komendy 

Powiatowej Policji w Gostyninie na zakup samochodu służbowego tj. udział nasz 10 tyś. zł. z tego 

również inne gminy również takie dotacje już sporządziły, lub mają sporządzać, Komendant mówił, że 

w tej chwili przy tej dotacji naszej praktycznie będzie mógł ubiegać się w tej chwili o zakup samochodu, 

ponieważ Komenda Wojewódzka która jest jak gdyby  dysponentem środków zabezpiecza na potrzeby 



Komend Powiatowych 50% kosztów zakupu takiego samochodu, a 50% Komendanci Powiatowi muszą 

staraniem swoim najczęściej tj. od samorządów lokalnych. My taką dotację też daliśmy w 2018r. w 

kwocie 36 tyś. zł. to była połowa samochodu. Wiadomo że te samochody policyjne mają duże przebiegi, 

rocznie robią sporo przebiegów i bardzo szybko eksploatują i wymaga to wymiany. To poprawi warunki 

pracy Komendy Powiatowej Policji, a jednocześnie w jakiś sposób odbiję się na bezpieczeństwie 

naszych mieszkańców. Kolejna kwota dotacji 10 tyś. zł. którą żeście Państwo już zaopiniowali wcześniej, 

ale w tej chwili na wniosek Komendy Powiatowej Straży Pożarnej zmieniamy przeznaczenie tej dotacji. 

Ona pierwotnie była przeznaczona na remont Komendy i na wyposażenie strażaków, w tej chwili jest 

prośba żeby tą dotacje skierować na współudział w zakupie skokochronu, jest to urządzenie na którego 

Komenda nie posiada, a jest potrzeba aby była wyposażona Komenda, owszem mają tą drabinę która 

może sięgać wyższych pięter, ale są sytuacje takie gdzie drabina nie jest w stanie podjechać wtedy jest 

potrzebny taki skokochron, niech on będzie potrzebny raz na 5 lat, czy na 10 lat ale ochroni czyjeś 

zdrowie i życie, na pewno jest to sensowne. Kolejną dotacje 10 tyś. zł. też proponujemy w tej uchwale 

tj. dla szpitala Wojewódzkiego w Płocku na Winiarach. Dyrektor tego szpitala zwrócił się z taka prośbą, 

ja przychyliłem się do tej prośby, to co nas na dzień dzisiejszy stać 10 tyś. zł. taką dotację dajmy 

ponieważ liczy się w związku z zagrożeniem koronawirusem, ma być przeznaczone na zakup związany 

z przeciwdziałaniem zakażenia koronawirusem. Też uważam że jest to jak najbardziej celowe 

przesunięcie. Jest parę rzeczy oczywiście takich, które wynikają ze zmian dotacji, subwencji, które 

chcemy wprowadzić w tej uchwale i nie odkładać w czasie. Tytułem informacji tego co mamy, 

ubiegaliśmy się o dofinansowanie z programu Zdalna Szkoła, w wykazie mamy zdalne dofinansowanie 

w kwocie 69261,00zł. Z tych środków już dokonaliśmy zakupu 11 laptopów, które już poszły jako 

pierwsza partia do szkół, jest to kwota 69 tyś. zł. która w naszej ocenie pozwala zakupić 22 laptopy, 

więc dlatego wspólnie postanowiliśmy, że kierujemy je dla szkół, do nauczycieli, jest to zbyt mała liczba 

żeby iść z tym do uczniów, jakim  kluczem pójdziemy dlatego pójdą te 22 laptopy na potrzeby szkól i to 

Dyrektorzy będą decydowali w jaki sposób będą wykorzystywane. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo pozostałe zmiany bo to są co Pan Wójt omówił 

naprawdę najistotniejsze, pozostałe zmiany są związane ze zmianami w zakresie dotacji i subwencji 

czyli po stronie dochodów jak i po stronie wydatków. Ja tutaj jeszcze nadmienię, że w rozdziale 70005 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami tam wprowadzone jest takie zadanie inwestycyjne czyli 

wykup gruntów pod regulację drogi wewnętrznej na kwotę 37900,00 zł. Poza tym ogólnie podsumowując 

zostaje zwiększony deficyt budżetowy o kwotę 197630,00zł. i wracamy do stanu, praktycznie uchwały 

tej budżetowej pierwotnej. To są najważniejsze te zmiany. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin: czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś zapytania odnośnie 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2020 rok? Jeśli nie ma,  to 

proszę o opinie komisji. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 



Radnych w głosowaniu było – 11, oddanych głosów 11 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 11 głosami a i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go.  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 125/XV/2019 Rady Gminy Gostynin z dnia 13 grudnia 2019 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Wieloletnia Prognoza Finansowa jest to dokument tożsamy z uchwałą 

budżetową, w samych przedsięwzięciach zostały dołożone tutaj dwa zadania, w zadaniach bieżących, 

a mianowicie miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Klusek na łączną kwotę 

18700,00zł. z czego limit wydatków na rok 2020 tj. 4500,00zł., na 2020 tj. 10000,00zł i na rok 2022 

4200,00zł. i kolejne zadanie opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr. ewid. 

75, 84, 94, 95, 102, 103 położonych w miejscowości Strzałki, gdzie tutaj łączne nakłady finansowe 

wynoszą 13600,00zł. z czego 8100,00zł. tj. rok 2020, 5500,00zł. tj. rok 2021. To są te nowe zadania, 

które są wprowadzone do przedsięwzięć. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin: czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś zapytania  w tym 

punkcie?  Jeśli nie ma,  to proszę o opinie komisji. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było – 11, oddanych głosów 11 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 11 głosami a i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go.  

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: na posiedzeniu komisji Budżetu i Finansów został 

postawiony wniosek o zmianę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr. 

176/3 w miejscowości Antoninów. Ten wniosek komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała negatywnie, 

podejmując decyzje, iż nie planuje zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki nr 176/3 w miejscowości Antoninów. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać 

głos? Jeśli nie to przechodzimy do punktu 10-go. 

 

Do punktu 10-go.  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: generalnie chciałbym odpowiedzieć na interpelacje dotyczące poprawy 

dróg ale nie asfaltowych tylko dróg szutrowych w taki sposób, że po to został „zmieniony” Zakład 

Komunalny  Spółka z o.o na Zakład Komunalny bez tej Spółki z o.o. czyli Jednostka Samorządowa 

Budżetowa żeby tak jak cały czas Państwu mówiliśmy i Państwo to wiecie żeby w efekcie za te same 



pieniądze wykonać znacznie więcej robót np. w ramach funduszu sołeckiego. Wszystkie te Państwa 

interpelacje będą przekazane dotyczące dróg do Pana Dyrektora nowo utworzonego Zakładu 

Komunalnego, którego Pan Wójt wyposażył w taką dalej idącą samodzielność polegającą na tym, że 

my przekazujemy to do jest do roboty, a nie dyktujemy co kiedy dokładnie ma zrobić, po prostu dać 

większą swobodę żeby nie ingerować tak na co dzień w działania tego Zakładu. Z Panem Dyrektorem 

to uzgodniliśmy i Pan Dyrektor chętnie na to wyraził zgodę, żeby te wszystkie sprawy dotyczące „łatania” 

dziur, wycinania krzaków jeszcze dziś będą przekazane Dyrektorowi i on będzie się tym zajmował, a 

my będziemy oczywiście współpracować z nim i kontrolować, bo od tego też jesteśmy. Zakład podlega 

bezpośrednio Wójtowi Gminy Gostynin. Zakupiliśmy do tej pory na ten rok 3000 ton kruszywa, nie gruzu 

tylko kruszywa, mamy zamiar ogłosić następny przetarg na następny materiał, na zakup dodatkowego 

materiału jeszcze trochę drobniejszego, który będzie jeszcze bardziej przydatny do łatania mniejszych 

dziur, myślę że to w maju powinniśmy ogłosić taki przetarg. Jeszcze było pytanie, na co był zakupiony 

ten materiał, przede wszystkim, ale nie tylko, przede wszystkim na fundusz sołecki, mamy świadomość 

tego, że fundusz sołecki być wykonany musi, nawet chociaż z tego względu, że są to uchwały sołectw, 

ale też z tej przyczyny że na to będziemy mieli częściowy zwrot funduszy, czyli powtarzam, nie tylko na 

fundusz sołecki ale generalnie na fundusz sołecki, ale następny materiał który zakupimy już generalnie 

odwrotnie, nie na fundusz sołecki tylko na pozostałe łatanie dróg. Jeśli chodzi o te inne  interpelacje 

dotyczące innych spraw Pani Dan-Liberadzka pytała o numeracje budynków o zakup tabliczek, w maju 

będzie to zakupione, mieliśmy taki zamiar i nadal go podtrzymujemy, w maju będzie. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: dziękuję. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Pan Radny Solarski, asfalt poprawić w Łokietnicy, musimy ocenić po prostu 

jaki to jest też zakres finansowy, w przyszłym tygodniu tam podjedziemy i ocenimy ile to ewentualnie by 

kosztowało i czy jest też rzeczywiście potrzeba, ja wiem że jest potrzeba, ale czy jest taka pilna potrzeba 

w tym roku, zobaczymy. Jeśli uznamy, że jest bardzo pilna potrzeba naprawy tego asfaltu jeszcze w 

tym roku to zwrócimy się znowu do Rady z wnioskiem o umieszczenie pieniędzy na ten cel, lub do Pana 

Radnego za zgodą Rady oczywiście o przesuniecie środków które Pan już ma w ramach tego budżetu 

na drogi, na tę drogę asfaltową, ale to zdecydujemy oczywiście wspólnie. My tylko pojedziemy, 

porozmawiamy, Pana Radnego poprosimy też o udział, abyśmy razem pojechali na tą drogę. 

Pani Radna Sulma; oprócz dróg pytała o wodociąg w Nowej Wsi, wodociąg w Nowej Wsi jak rozumiem, 

nie chcę używać nazwisk, bo tj. rodo, ale dotyczy tych Państwa którzy nie chcą sieci wodociągowej tylko 

chcą przyłącze, bo wodociąg tj. wykonalny. Dobrze rozumiem czy o to przyłącze chodzi Pani Jolu? 

Radna Jolanta Sulma: tak. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: więc Państwo właściciele nieruchomości mają tą świadomość i wiedzą, że 

mają wykonać projekt przyłącza wodociągowego który będzie przebiegał przez drogę powiatową 

asfaltową i tyle co mogę powiedzieć w tej sprawie. Przyłącza zgodnie z ustawą o zaopatrzeniu wsi w 

wody koszt wykonania przyłącza wodociągowego leży po stronie właściciela nieruchomości czyli 

właściciela tej posesji do której to przyłącze będzie doprowadzone. Na sesji tyle mogę powiedzieć w 

tym temacie. 

Pan Radny Nowacki; podjąć rozmowy w sprawie poszerzenia pasa drogowego, oczywiście pierwotna 

wersja była taka żebyśmy poszerzyli tą drogę kosztem lasu, oczywiście Nadleśnictwo 



nieprawdopodobnie, ale na pewno wyrażało zgodę na to, nie wiadomo co Lasy Państwowe jeszcze, ale 

wiązało by się jeśli by się powiodło i zakończyło by się, że zgoda by była, to wiązało by się z dużymi 

nakładami finansowymi, wyciąć kawałek lasu z korzeniami itd. Poza tym jest opłata za wyłączenie 

gruntów leśnych z produkcji rolnej, niezależnie od wszystkiego ona jest obligatoryjna i od tej opłaty nie 

ma zwolnień, więc z tego powodu zaproponowaliśmy żeby odstąpić od poszerzenia drogi w kierunku 

lasu i to oczywiście zrobić w kierunku nieruchomości prywatnych, z  niektórymi właścicielami tych 

nieruchomości z dwoma, z jednym wcześniej, z drugim później rozmawialiśmy i wstępnie wyrażają 

zgodę. Mamy taką koncepcję narysowaną jak ta droga miałaby przebiegać i planujemy w maju spotkać 

się z tymi właścicielami nieruchomości i pokazać im tą koncepcję, powiedzieć ile chcielibyśmy pozyskać 

gruntów o jakiej powierzchni gruntów od tych Państwa i uzyskać akceptacje. Od dwóch mamy 

akceptacje w formie ustnej, nie ustalaliśmy jeszcze kwoty żadnej. Zrobimy to spotkanie myślę, że w 

maju i dalej jeśli będziemy mieli akceptację, to będzie oczywiście spisane porozumienie na jakich 

warunkach przejmujemy te grunty, najchętniej nieodpłatnie, być może się to nie uda i to będzie trzeba 

zapłacić, więc trzeba będzie w budżecie zarezerwować na to pieniądze i zrobić podziały działek, zakupić 

lub pozyskać te grunty już ogólnie mówię pozyskać i zrobić w tym roku projekt. 

Radny Mirosław Nowacki: bo fizycznie to już w niektórych miejscach korzystamy z tych gruntów bo tam 

remontujemy na gruncie drogę. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: w ślad drogi przebiega po tym i my to robimy. Także myślę i mam nadzieję, 

ze jeśli dojdziemy do porozumienia z właścicielami tych nieruchomości, a z tego co słyszałem to nie 

będzie żadnego sprzeciwu, kwestia tylko ewentualnych kosztów pozyskania tych gruntów to w tym roku 

powinno się udać zrobić projekt, ale żeby to zrobić to trzeba będzie na najbliższej sesji, czyli do sesji 

musimy i zrobimy ustalenia z właścicielami poczynić i zaproponować na najbliższej sesji przesunięcia 

pewne budżetowe. Już z Panem Radnym Nowackim wstępnie sobie na ten temat porozmawialiśmy 

kiedyś i w tym kierunku będziemy szli, ale to będzie zależało oczywiście od całej Rady Gminy. 

Pan Radny Brudnowski; uzgodniliśmy, że to wszystko na piśmie dostanie Pan odpowiedź. 

Pani Radna Kędzierska; montaż lustra w Nagodowie, w maju będzie zakupione to lustro, dwie lampy 

od drogi i w kierunku Nagodowa, jest to przekazane do Zakładu Energetycznego, nie to że zlecono do 

wykonania tylko przekazane do rozpoznania i do wyceny. 

Pani Radna Dan-Liberadzka; nie umiem w tej chwili odpowiedzieć na pytanie, też dostanie Pani 

odpowiedź na piśmie, jeśli mogę prosić. O jakim zasięgu i co tj. za wieża i o jakiej mocy ta wieża o którą 

Pani pytała. 

Pani Radna Mariola Dan-Liberadzka: mieszkańcy po prostu pytają i nie wiedza, teraz naprawdę bardzo 

dużo się czyta o tym zasięgu „G” i są duże zastrzeżenia co do wysyłanego sygnału, bo to dość duży 

sygnał promieniuje itd. dlatego są też pytania odnośnie tej wieży, która została postawiona. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: tak, jak najszybciej postaramy się Pani odpowiedzieć, w tej chwili nie 

umiem, nie potrafię odpowiedzieć na to pytanie. 

Pan Radny Kamil Balcerzak; odnośnie dróg, wszystko to przekażemy do Zakładu Komunalnego, 

nowego Zakładu Komunalnego w Solcu. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jeżeli chodzi o sprawy Wody Polskie i retencje tego programu, 

owszem ja byłem we Włocławku w Dyrekcji Regionalnej, rozmawiałem bezpośrednio z samym 



Dyrektorem, owszem ten program jest przewidziany, ale na razie jak gdyby szczegółowo wytycznych 

jeśli chodzi o ten program nie ma, w momencie gdy się coś pojawi to będziemy w kontakcie, na terenie 

naszej gminy można byłoby też skorzystać z tego programu. Rząd przeznaczył na ten cel dosyć potężne 

środki, kiedy on ruszy i jaki on będzie konkretnie jak będę miał szczegółowa wiedzę to oczywiście jak 

najbardziej  Państwa zapoznam. Jeżeli chodzi o odpady rolnicze czyli folie, siatki itd. co prawda wczoraj 

poleciłem Paniom z referatu sprawdzić czy załapaliśmy się na dotacje, ale nie uzyskałem tej informacji, 

ale zaraz po sesji spróbuję się dowiedzieć, jeśli będę wiedział to konkretnie przekażę jakie i kiedy 

ewentualnie byśmy mogli ruszyć z tym programem, tj. warunek przyznania na dotację z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: jeżeli możemy to prosimy, aby ta informacja 

dotarła do wszystkich radnych, bo ja tez jestem ciekaw. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jeśli będzie to szczegółowo rozpragujemy wszędzie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze w tym 

punkcie jakieś niedopowiedzenia na interpelacje? Jeśli nie to dziękuję i przechodzimy do następnego 

punktu. 

 

Do punktu 11-go.  

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy do przedstawionego protokołu Państwo 

Radni mieli jakieś wnioski, zapytania? Jeśli nie to przystąpimy do głosowania. 

- głosowanie 

Protokół  z XIX Sesji  został zaopiniowany pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Radnych w głosowaniu było - 11, oddanych głosów 11 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół  z XX Sesji  został zaopiniowany pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Radnych w głosowaniu było - 11, oddanych głosów 11 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół  z XXI Sesji  został zaopiniowany pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Radnych w głosowaniu było - 11, oddanych głosów 11 za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado oczywiście jak wiecie 

Państwo dokonałem zakupu, zamówienia w zasadzie, w tej chwili jest to realizowane 13 tyś. maseczek 

ochronnych w związku z zagrożeniem epidemicznym, sukcesywnie rozprowadzamy to po terenie 

Gminy, w miarę jak nam dostawca dostarcza poszczególne partie tak bezpośrednio codziennie staramy 

się to dystrybuować. Na dzień dzisiejszy już rozprowadziliśmy ponad 6 tyś. maseczek na poniedziałek 

z tego co dostawca  obiecał dostarczyć będzie 10 tyś. maseczek, także ta pierwsza fala będzie już 

zaspokojona, nasi wszyscy mieszkańcy tak jak powiedziałem docelowo kupujemy 13 tyś. sztuk. Nie 

wiem jak długo to potrwa, ja tutaj chciałbym serdecznie podziękować druhom strażakom, wszystkim 

jednostkom które się włączyły w tą dystrybucję, sołtysi niektórzy też się włączyli w tą dystrybucję, bardzo 

serdecznie za to dziękuję. Wspólnymi siłami myślę, że jakoś się obronimy przed koronawirusem. 



Radna Mariola Dan-Liberadzka: Panie Wójcie takie jeszcze jedno słowo odnośnie komunikatu jaki 

mamy na stronie zamieszczony, odnośnie wody. Chciałabym przypomnieć tutaj wszystkim, 

mieszkańcom którzy będą nas oglądać, aby wziąć pod uwagę to że mamy taki okres kiedy nie padają 

deszcze itd. żeby nie podlewać tych ogródków, woda jest teraz bardzo ważna i żebyśmy ją używali tak 

naprawdę tylko w takich sanitarno – bytowych potrzebach i apeluje też do wszystkich mieszkańców 

żeby po prostu racjonalnie użytkować tą wodę póki pogoda nam się nie poprawi, tj. także prośba od 

naszego nowego Dyrektora Zakładu Komunalnego w Solcu. Czytając ten komunikat właśnie pozwoliłam 

sobie przypomnieć i dotrzeć też może poprzez dzisiejszą sesję do innych mieszkańców którzy będą 

oglądać i prosić o to żeby racjonalnie użytkować ta wodę, żebyśmy potem nie mieli problemów, bo tj. 

bardzo ważne. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jak najbardziej. 

Radny Krzysztof Penkala: ja może jeszcze właśnie do apelu koleżanki Radnej Dan, Panie Wójcie my 

jesteśmy gminą typowo rolniczą i woda jest w dużej mierze użytkowana w kierunku rolniczym, zwierzęta 

i uprawy rolne i na dzień dzisiejszy to mi się wydaje, że powinniśmy troszeczkę zacząć myśleć i zmienić 

strategie działania i myśleć o tej wodzie bo trzeba tej wody szukać. Miałem wcześniej zadać w 

interpelacjach zapytanie na temat jakie jest rozeznanie tutaj na poziomie Pana Wójta, pracowników 

gminy na temat zasobów wodnych, jakie dysponuje nasz teren, nasza gmina. Tak na dzień dzisiejszy, 

21 mieliśmy nieć przerwę w zasilaniu wody u nas w Sokołowie, ale się udało podłączyć odcinek do 

zasilania i nie straciliśmy. Moje takie pytanie byłoby, czy np. jest wiedza posiadana przez pana Wójta 

jakie mamy w tej chwili zasoby, czy tej wody jaką mamy na ujęciach, na tych studniach wystarczy na te 

podstawowe potrzeby, rozumiem że możemy ograniczyć zużycie w ogródku wody, czy nie myć 

samochodu, ale zwierzaka raczej trudno nie napoić, a wynika to zużycie wody z tego że w momencie 

gdy nasze wioski były zwodociągowane to część studni poszła tak powiem w zapomnienie, ponadto 

obniżył się poziom wód gruntowych i teraz jest modny program nawadniania, stacja 100 tyś zł. dla 

gospodarstwa itd. i teraz pytanie w jaki sposób wykonać na naszym terenie, bo np. mam wiedzę z 

sąsiedniej gminy Łanięta gdzie rolnicy poszukują na własny koszt wody i na głębokości 90-100m. tej 

wody nie ma, a były ostatnio robione badania  przez firmy zaangażowane i związane z kopalnią soli  na 

Nartach i się okazuje że ta woda dopiero pojawia się na głębokości 160-200m. I pytanie jak tj. na terenie 

gminy, czy jak byśmy ufundowali własne ujęcia głębinowe i na jakiej głębokości  to my musielibyśmy 

szukać, w związku z tym pytanie takie było, czy tej wody nam powiedzmy na jakiś czas wystarczy, której 

mamy w zasobach w studniach i czy będziemy próbowali poznawać te nowe zasoby. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: takie szczegółowe dane co do ilości studni głębinowych na 

terenie gminy na poszczególnych stacjach uzdatniania wody przygotuję na najbliższą komisję Rozwoju 

Gospodarczego, Pana Dyrektora uczulę żeby szczegółowe informacje na jakich głębokościach w 

poszczególnych stacjach mamy tą wodę, jakie są to zasoby, przedstawimy Państwu na najbliższej 

komisji Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: jak jesteśmy w temacie tego komunikatu, który 

pojawił się u nas na stronie Pana Likwidatora w tej chwili, to mam taką prośbę żeby taką informację w 

formie pisemnej również przesłać do Sołtysów, ponieważ Sołtysi nie otrzymali takiej informacji, a ja 

miałem od siebie w sołectwie od Pani Sołtys informację, że już mieszkańcy dzwonią sugerując, że jego 



sąsiad niekoniecznie niepotrzebnie zużywa tej wody, natomiast Sołtys nie miał takiej wiedzy, dopiero po 

wejściu na stronę dowiedział się, że rzeczywiście taki komunikat się pojawił, więc warto z taką 

informacją w pierwszej kolejności dotrzeć do Sołtysów którzy są na pierwszej linii frontu. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: sołtysi chyba mieli przekazaną tą informację. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dwie Panie Sołtys dzwoniły ode mnie i 

twierdziły, że nie posiadały takiej informacji. 

Radna Ewa Michalska: tylko komunikat jest na stronie. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: dobrze uzupełnimy to. 

Radny Krzysztof Penkala: Panie Wójcie zadawałem wcześniej pytania, czy jest możliwość, szansa na 

opracowanie takiego planu odnośnie naszych dróg gminnych to znaczy chodzi o opracowanie planu, 

które drogi w pierwszej kolejności trzeba byłoby robić i jaki jest zakres tych remontów, czy wykonania 

remontów na tych drogach. Na dzień dzisiejszy mamy powołaną nową Jednostkę Budżetową Zakład 

Komunalny która będzie się tym zajmowała, mi się wydaje że nie ma sensu na każdej sesji mówić, że 

na tej drodze robimy, czy będziemy robić na tej drodze, tylko po prostu wspólnie z poszczególnymi 

sołtysami opracować taki zakres tych robót i wtedy będziemy mieli wiadomość i wiedzę co mamy do 

zrobienia i w jakim kierunku iść. A drugi temat działa Fundusz Dróg Samorządowych, no i pytanie bo z 

tego co się orientuje to tylko jedna droga będzie zgłaszana do finansowania, mamy teraz własny Zakład 

czy nie warto byłoby opracować na przyszły rok kilka projektów dróg aby  zgłosić do finansowania. Po 

zwrotach finansowania jest szansa na więcej odcinków i większej ilości. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tak jak powiedzieliśmy kiedyś tam, że nie wszystkie drogi 

kwalifikują się, w prosty sposób się kwalifikują, ale musimy dokumentacje opracować i dopiero zgłosić. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: rzeczywiście wniosek Radnego już pamiętam 

z zeszłego roku, że był podobnej treści, że przygotowujemy ten plan realizacji naszych dróg po kolei 

żebyśmy mieli jakiś schemat, w jakim mamy działać, natomiast nic z tym wnioskiem rzeczywiście nie 

zostało zrobione. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytanie w tym punkcie? Jeśli nie to dziękuję i przechodzę do 

punktu 13-go. 

 

Do punktu 13-go. 

Zakończenie obrad Sesji.      

Zakończenie obrad Sesji.     Zakończono o godz. 11.55.  

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak podziękował Radnym, Wójtowi Gminy, Z-cy Wójta Gminy, 

i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXII Sesji Rady Gminy i zamknął je. Dziękuję bardzo. 

 

Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 

 

 

                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy  

                                                                                                           Kamil Balcerzak 


